

General Terms and conditions – Mega Draw

1. Customers who spend in any of the Oman Avenues Mall outlets OMR 15 or higher at any time from 6th Oct'2022. to 31st Dec. 2022 will be eligible to enter the raffle draw to be held at the end of the campaign.
2. The draw shall be a jeep wrangler gladiator vehicle.
3. Vehicle cannot be exchanged for cash or any other material value.
4. Customers can enter multiple times depending on their spend amount. For example, if a customer has two bills, each OMR 15 or higher - 2 raffle tickets shall be provided and so on, however multiple denominations below OMR 15 bills cannot be combined to qualify for raffle – for e.g if a customer has OMR 10 and OMR 5 bill, the customer cannot combine the 2 bills to reach the OMR 15 threshold for qualifying for the raffle
5. Customers can not combine bills from multiple outlets to total OMR 15/- and get one raffle coupon.
6. Duplicate bills cannot be presented to customer service personnel and shall not be qualified.
7. Only receipts from Oman Avenues Mall within 7 days from the date of purchase will be eligible to secure entry into the draw. Receipts exceeding 7 Days from date of purchase shall not be accepted.
8. In case the grand prize winner is a minor (person below 18 years of age), the ownership can only be transferred to the father, mother or a brother or sister who is 18 years above age and proof of relation would need to be provided for claiming the win.
9. Only receipts from outlets in Oman Avenues Mall shall be eligible for the raffle. Receipts from Lulu Hypermarket, Ikea, Banking and Gold selling outlets are excluded from this promotion
10. Only residents of The Sultanate of Oman may enter the draw and a civil ID is mandatory for claiming the win.
11. Customers must provide their name, mobile phone number and email address to be eligible to participate in the draws
12. Customers must drop their raffle tickets at the drop boxes placed inside the mall.
13. The winners or their direct family members will not be eligible for another draw for the same campaign.
14. Winning customers must retain their original receipt and raffle ticket and present this when collecting their prize.
15. All staff and relatives of Oman Avenues Mall and mall tenants including Lulu Hypermarket are strictly excluded from entering the draw.
16. Winner cannot avail the cash value of the grand prize and Oman Avenues mall shall under no circumstances transfer the ownership to anyone other than the owner directly as per the law of the land.

For complete terms and conditions, scan QR code or visit
www.omanavenuesmall.com

Mega Draw الشروط العامة

العملاء الذين ينفقون ١٥ ريال عماني أو أكثر في أي وقت اعتباراً من ٦ أكتوبر ٢٠٢٢. حتى ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢ مؤهلين لدخول السحب الذي يستم إعلانه في نهاية الحملة في عمان أفينيوز مول

سوف يكون الجائزة سيارة جيب رانجلر جلاديتر

لا يمكن استبدال السيارة بالنقود أو بأي قيمة مادية أخرى

يمكن للعملاء الدخول عدة مرات حسب مبلغ إنفاقهم. على سبيل المثال ، إذا كان لدى العميل فاتورتين ، وانفق ١٥ ريال عماني أو أكثر لكل فاتورة - يتم تقديم تذكريتين وهكذا ، ولكن لا يمكن الجمع بين فئات متعددة أقل من ١٥ ريال عماني للتأهل للسحب - على سبيل المثال إذا كان العميل لديه ١٠ ريال عماني و فاتورة بقيمة ٥ ريال عماني ، لا يمكن للعميل الجمع بين الفاتورتين للوصول إلى حد ١٥ ريال عماني للتأهل للسحب

لا يمكن للعملاء الجمع بين فواتير من منافذ متعددة لإجمالي ١٥ ريال عماني والحصول على قسيمة سحب واحدة

لا يمكن تقديم فواتير مكررة لموظفي خدمة العملاء ولن تكون مؤهلاً للسحب

الإيصالات فقط من عمان أفينيوز مول ٧ أيام من تاريخ الشراء ستكون مؤهلة لتأمين الدخول في السحب. لن يتم قبول الإيصالات التي تتجاوز ٧ أيام من تاريخ الشراء

في حالة كان الفائز بالجائزة الكبرى قاصراً (شخص أقل من ١٨ عاماً) ، لا يمكن نقل الملكية إلا إلى الأب أو الأم أو الأخ أو الأخت الذي يزيد عمره عن ١٨ عاماً ويجب أن يكون إثبات القرابة لإستيلام الجائزة

الإيصالات فقط من منافذ البيع في عُمان أفينيوز مول هي المؤهلة للسحب. يُستثنى من هذا العرض الإيصالات من منافذ بيع الذهب والبنوك وايكيا و لولو هايبر ماركت

يحق فقط للمقيمين في سلطنة عمان الدخول في السحب والبطاقة المدنية إلزامية لإستيلام الجائزة

يجب على العملاء تقديم اسمهم ورقم هاتفيهم المحمول وعنوان بريدهم الإلكتروني ليكونوا مؤهلين للمشاركة في السحوبات

يجب على العملاء ترك تذاكر السحب الخاصة بهم في الصناديق التي توضع داخل المركز التجاري

لن يكون الفائزون أو أفراد عائلاتهم المباشرين مؤهلين لإجراء سحب آخر لنفس الحملة

يجب على العملاء الفائزين الاحتفاظ بإيصالهم الأصلي وتذكرة السحب وتقديمها عند استلام جائزتهم

يُستثنى تماماً جميع موظفي وأقارب عُمان أفينيوز مول ومستأجري المول بما في ذلك لولو هايبر ماركت من دخول السحب

لا يمكن للفائز تحويل الجائزة الكبرى إلى قيمة نقدية ولن يقوم عمان أفينيوز مول تحت أي ظرف من الظروف بنقل الملكية إلى أي شخص آخر غير المالك مباشرة وفقاً لقانون الأرض

General Terms - Weekly

1. Customer who spends in participating outlets of the Oman Avenues Mall outlets in multiples of RO 10 and above between 6th Oct 2022 – 31st Dec 2022 is entitled for 1 raffle coupon to stand a chance to win weekly draw of OMR 100 for 2 winners.
2. A total of 24 winners will be chosen between 6th October – 31st Dec 2022 and winners will be announced after 31st of December 2022.

Week 1 – OMR 100 x 2 winners

Week 2 – OMR 100 x 2 winners

Week 3 – OMR 100 x 2 winners

Week 4 – OMR 100 x 2 winners

Week 5 – OMR 100 x 2 winners

Week 6 – OMR 100 x 2 winners

Week 7 – OMR 100 x 2 winners

Week 8 - OMR 100 x 2 winners

Week 9 - OMR 100 x 2 winners

Week 10 - OMR 100 x 2 winners

Week 11 - OMR 100 x 2 winners

Week 12 - OMR 100 x 2 winners

Total prize money – OMR 2400 for 12 weekly draws

3. Customers can combine bills based on their shopping bill. For example, if a customer has a bill amount of OMR 50 from multiple shopping outlets, he/she will receive 5 raffle tickets.
4. Duplicate bills cannot be presented to customer service personnel and shall not be qualified for issuance of raffle coupon.
5. Only receipts from Oman Avenues Mall within 7 days from the date of purchase will be eligible to secure entry into the draw. Receipts exceeding 7 Days from date of purchase shall not be qualified for raffle coupon issuance.
6. Only receipts from outlets in Oman Avenues Mall will secure entry into the draws. Receipts from Lulu Hypermarket, Ikea, Banking and Gold selling outlets are excluded from this promotion
7. Only residents of The Sultanate of Oman shall qualify to enter the draw and it is mandatory to produce a valid civil identity card for claiming the prize for a winner. If a representative wishes to collect the prize on behalf of the winner, a signed letter of authorization from the winner and photocopy of the winners ID card must be provided.
8. Customers must provide their name, mobile phone number and email address to be eligible to participate in the draws

9. Customers must drop their raffle tickets at the drop boxes placed inside the mall.
10. The winners or their direct family members will not be eligible for another draw for the same campaign.
11. Winning customers must retain their original receipt and raffle ticket and present this when collecting their prize.
12. All staff and relatives of Oman Avenues Mall and tenants of the mall including Lulu Hypermarket are excluded from entering the draw.

For complete terms and conditions, scan QR code or visit www.omanavenuesmall.com

شروط عامة - أسبوعي

1. يحق للعميل الذي يتسوق في المنافذ المشاركة في عمان أفينيوز مول بمضاعفات 10 ريال عماني وما فوق في الفترة من 6 أكتوبر 2022 إلى 31 ديسمبر 2022 الحصول على قسيمة سحب واحدة للحصول على فرصة للفوز بسحب أسبوعي بقيمة 100 ريال عماني .
2. سيتم اختيار مجموعه 24 فائزاً بين 6 أكتوبر و 31 ديسمبر 2022 وسيتم الإعلان عن الفائزين بعد 31 ديسمبر 2022.

الأسبوع الأول - الفائزون 100 ريال عماني × 2

الأسبوع الثاني - الفائزون 100 ريال عماني × 2

الأسبوع الثالث - الفائزون 100 ريال عماني × 2

الأسبوع الرابع - الفائزون 100 ريال عماني × 2

الأسبوع الخامس - فائزان 100 ريال عماني × 2

الأسبوع السادس - الفائزون 100 ريال عماني × 2

الأسبوع السابع - الفائزون 100 ريال عماني × 2

الأسبوع الثامن - الفائزون 100 ريال عماني × 2

الأسبوع التاسع - الفائزون 100 ريال عماني × 2

الأسبوع العاشر - الفائزون 100 ريال عماني × 2

الأسبوع الحادي عشر - الفائزون 100 ريال عماني × 2 الأسبوع الثاني عشر - الفائزون 100 ريال عماني × 2 إجمالي مبلغ الجوائز - 2400 ريال عماني لـ 12 سحباً أسبوعياً

3. يمكن للعملاء الجمع بين الفواتير على أساس فاتورة التسوق الخاصة بهم. على سبيل المثال ، إذا كان لدى العميل فاتورة بقيمة 50 ريالاً عمانياً من منافذ تسوق متعددة ، فسيحصل على 5 تذاكر يانصيب.
4. لا يمكن تقديم فواتير مكررة لموظفي خدمة العملاء ولن تكون مؤهلة لإصدار قسيمة السحب.

5. الإيصالات فقط من عمان أفينيوز مول في غضون 7 أيام من تاريخ الشراء ستكون مؤهلة لتأمين الدخول في السحب. الإيصالات التي تتجاوز 7 أيام من تاريخ الشراء لن تكون مؤهلة لإصدار قسيمة السحب.
6. فقط الإيصالات من منافذ البيع في عمان أفينيوز مول هي التي ستؤمن الدخول إلى السحوبات. يُستثنى من

- هذا العرض الإيصالات من منافذ بيع اللولو هيبيرمركت و ايكياء البنوك والذهب
7. يحق فقط للمقيمين في سلطنة عمان الاشتراك في السحب ويلزم إبراز بطاقة هوية مدنية سارية للمطالبة بالجائزة. إذا رغب أحد استلام الجائزة نيابة عن الفائز ، فيجب تقديم خطاب تفويض موقع من الفائز ونسخة من بطاقة هوية الفائز.
 8. يجب على العملاء تقديم اسمهم ورقم هاتفهم المحمول وعنوان بريدهم الإلكتروني ليكونوا مؤهلين للمشاركة في السحوبات
 9. يجب على العملاء ترك تذاكر السحب الخاصة بهم في الصناديق التي توضع داخل المركز التجاري.
 10. لن يكون الفائزون أو أفراد عائلاتهم المباشرين مؤهلين لإجراء سحب آخر لنفس الحملة.
 11. يجب على العملاء الفائزين الاحتفاظ بإيصالهم الأصلي وتذكرة السحب وتقديمها عند استلام جائزتهم.
 12. يُستثنى من دخول السحب جميع موظفي وأقارب عُمان أفنيوز مول ومستأجري المول بما في ذلك لولو هابير ماركيت. للحصول على الشروط الكاملة ، امسح رمز الاستجابة السريعة ضوئياً أو قم بزيارة www.omanavenuesmall.com